

وزارة الصناعة والمعادن

الشركة العامة للصناعات الهيدروليكية

تمديد الاعلان للمرة الرابعة

الفرصة (عقد مشاركة) رقم (2024/6)

مشروع انشاء مصنع لإنتاج الاسرة الطبية والكراسي المتحركة والمستلزمات
الطبية

تعن الشركة العامة للصناعات الهيدروليكية (عقد مشاركة) اعلاه وتكون مدة
تقديم العروض شهر من تاريخ نشر الاعلان في الجريدة الرسمية

اولاً:- استنادا الى الاسس الاستراتيجية لأليات التعاقد لعقود المشاركة بنوعها
(مشاركة وتأهيل وتشغيل) وفق نص المادة (15) من قانون الشركات (22) لسنة 1997
المعدل والمحور السادس من قرار مجلس الوزراء رقم 336 لسنة 2018 الصادرة استنادا
الى نص الفقرة (تاسعا) من المادة (4) ونص الفقرة (اولا) من المادة (5) من قانون وزارة
الصناعة والمعادن رقم (38) لسنة 2011 المعدل فعلى الراغبين بالمشاركة من الشركات
العراقية والعربية و الاجنبية مراجعة مقر الشركة الكائن في بغداد - السيدية - قرب جسر
الدورة السريع لتقديم عروضهم وفق الشروط والتعليمات المطلوبة والتي يمكن الحصول
عليها من مقر الشركة / القسم التجاري لقاء مبلغ قدره (500,000) خمسمائة الف دينار
عراقي غير قابلة للرد وتودع العطاءات في صندوق العطاءات في مقر الشركة.
ثانياً:- لا يتم ايقاف الاعلان وفتح العروض الا بعد مضي مدة (30 يوم) عمل فعلي من
تاريخ نشر الاعلان لغرض دراسة وتحليل العروض المقدمة لاتخاذ التوصية بالاحالة من
عدمه

ثالثاً:- يتحمل من ترسو عليه الفرصة اجور نشر الاعلان .

للمزيد من المعلومات الاتصال بالموقع والبريد الالكتروني للشركة

الموقع الالكتروني E-mail 1:hisc.comp@industry.gov.iq

البريد الالكتروني E-mail 2:hisc1.comp@industry.gov.iq

المدير العام

Ministry of Industry and Minerals
The General Company for Hydraulic Industries
Announcement Extend for the forth time
Opportunity (Participation Contract) No.(6/2024)

Production of medical beds, wheelchairs and medical supplies

First:-Based on the guiding principles for contracting mechanisms for partnership contracts of both types (participation ,qualification and operation) in accordance with the text of Article (15) of the Companies Law(22) of 1997 as amended and the sixth axis of Cabinet Resolution No.336 of 2018 issued based on the text of paragraph (Ninth)of Article (4) and the text of Paragraph (First) of Article (5) of the Ministry of Industry and Minerals Law No.(38) of 2011 as amended ,Iraqi , Arab and foreign companies Wishing to participate can visit the company's headquarters located in Baghdad – Al-Saydiya – near the Dora Express Bridge to submit their offers in accordance with the required conditions and instructions ,which can be obtained from the company's headquarters / commercial department for an amount of (500,000) five hundred thousand Iraqi dinars , non-refundable. The bids shall be deposited in the bids box at the company's headquarters.

Second:- The announcement will not be stopped and offers will not be opened until after a period of (30) actual working days from the date of publication of the announcement for the purpose of studying and analyzing the offer or offers submitted in order to make a referral recommendation.

Third:- The company to whom the announcement is awarded shall bear the fees for publishing the advertisement .

For more information , contact the website and the company's e-mail:-

hisc.comp@industry.gov.iq

hisc1.comp@industry.gov.iq